

Eastern Europe Regional News, August 26, 2019

Jack Corley
August 26, 2019



August 26, 2019



Korean Teens Graduate from Ukraine's English Camp

August 14, 2019

The four-week English camp held in Ukraine for Korean high-school students finally came to a close on August 14.

The 15 teens who had come to Ukraine as part of the Korea Multicultural Peace Foundation were quite young, with the youngest being 13 years old. [Read more...](#)

Заккрытие программы английского лагеря для мультикультурной молодежи

14 августа 2019

Заккрытие 4-недельной программы английского лагеря для 15 корейских старшеклассников, которые стали частью Корейского фонда многокультурного мира, состоялось 14 августа. Участники этой программы были очень молоды, младшему всего 13 лет. В основном они изучали английский язык и одновременно получали свидетельский опыт. [Читать дальше...](#)



Baltic Second-Generation Teens Join HARP Workshop

August 14-17, 2019

Thirteen second-generation teenagers from Lithuania, Latvia and Estonia attended the first Baltic HARP meeting, which was held in Riga, Latvia, from August 14 to 17.

[Read more...](#)

Балтийский семинар HARP

14-19 августа 2019 г.

С 14 по 17 августа в Риге, Латвия, 13 молодых братьев и сестер второго поколения из Литвы, Латвии и Эстонии приняли участие в первом семинаре по проекту «Baltic HARP: сильнее вместе!». [Читать дальше...](#)